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Protokół Nr 2/11 

z posiedzenia Komisji Rozwoju Gospodarczego                                     
  i Rolnictwa 

odbytego w dniu 23 lutego 2011 roku 
 
 

Porządek posiedzenia: 
I.   Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 
II.  Przyjęcie porządku obrad. 
III. Opiniowanie projektów uchwał Rady Gminy na najbliższą sesję. 
IV.  Sprawy bieżące, wolne wnioski i zapytania. 
V. Zakończenie posiedzenia Komisji. 
 
Ad. I.  
Komisja rozpoczęła obrady o godz. 910 a zakończyła o 1250. 
Otwarcia posiedzenia Komisji dokonał Przewodniczący Komisji Tomasz 
Budziło, który powitał przybyłych członków Komisji i gości zaproszonych.  
Następnie na podstawie listy obecności stwierdził prawomocność obrad (na                 
4 Członków Komisji obecnych było 4). Lista obecności znajduje się w 
załączeniu do niniejszego protokołu. 
 
Ad. II. 
Przewodniczący Komisji Tomasz Budziło przedstawił proponowany porządek 
obrad. 
Odnośnie porządku obrad Przewodniczący Rady Gminy Edward Wermiński 
zaproponował, aby Komisja na dzisiejszym posiedzeniu dokonała rozpatrzenia 
sprawy dotyczącej  wniosku o uznanie za pomnik przyrody dębu szypułkowego, 
rosnącego na posesji P. Bolesława Chmielowca ul. Mickiewicza 35 w 
Radomyślu nad Sanem. W tym aspekcie wskazane byłoby dokonanie wizji 
lokalnej w terenie celem naocznego zapoznania się ze stanem faktycznym. 
Sekretarz Gminy Małgorzata Nowak poinformowała o wycofaniu z porządku 
obrad sesji Rady Gminy projektu uchwały w sprawie zmian w Regulaminie 
utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Radomyśl nad Sanem. W 
miejsce wycofanego projektu zostanie wprowadzony nowy projekt uchwały w 
sprawie przystąpienia do stowarzyszenia o nazwie Związek Gmin Wiejskich 
Rzeczpospolitej Polskiej. 
Radny Stanisław Kosiński wniósł propozycję o zajęcie się sprawami 
bezpieczeństwa publicznego na terenie gminy. 
Komisja pozytywnie ustosunkowała się do w/w propozycji i przyjęła je do 
realizacji.  
W głosowaniu przedstawiony porządek obrad został przyjęty – 4 głosy „za” – 
jednogłośnie. 
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Ad.III/1. 
Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zmian w Statucie Gminy Radomyśl 
nad Sanem przedstawiła i omówiła Sekretarz Gminy Małgorzata Nowak. 
Do przedłożonego projektu uchwały nie zgłoszono uwag. 
Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany w głosowaniu  – 4 głosy „za” 
– jednogłośnie. 
 
Ad.III/2. 
Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zmian w Statucie Gminnego Centrum 
Kultury w Radomyślu n/Sanem przedstawił i omówił Dyrektor GCK Hubert 
Karwan. 
Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag. 
W głosowaniu projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany jednogłośnie – 
4 głosy „za”. 
 
Ad.III/3. 
Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie przyjęcia Gminnego Programu 
Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie na lata 2011-2013 przedstawiła i 
omówiła Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej Magdalena Nowak 
- Wojtala. 
Nie zgłoszono uwag do przedłożonego projektu uchwały. 
Przedstawiony projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany w głosowaniu - 
4 głosy „za” - jednogłośnie. 
 
Ad. III/4.  
Projekt uchwały Rady Gminy w  sprawie przystąpienia do stowarzyszenia o 
nazwie Związek Gmin Wiejskich Rzeczpospolitej Polskiej przedłożył Wójt 
Gminy Jan Pyrkosz. 
Nie zgłoszono zastrzeżeń do przedstawionego projektu uchwały. 
Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany w głosowaniu  – 4 głosy „za” 
– jednogłośnie. 
 
Ad.III/5. 
Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej 
Województwu Podkarpackiemu na realizację zadania publicznego pn. „Budowa 
chodników w ciągu dróg wojewódzkich: Nr 854 w miejscowości Chwałowice i 
Nr 856 w miejscowościach Antoniów, Radomyśl nad Sanem, Wola Rzeczycka” 
przedstawili Wójt Gminy Jan Pyrkosz i Kierownik Zespołu Infrastruktury 
Technicznej Ewa Marynowska. 
Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag. 
W głosowaniu projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany jednogłośnie – 
4 głosy „za”. 
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Ad.III/6. 
Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla 
Powiatu Stalowowolskiego (dot. dofinansowania przebudowy drogi powiatowej 
Antoniów – Chwałowice) przedstawili Wójt Gminy Jan Pyrkosz i Kierownik 
Zespołu Infrastruktury Technicznej Ewa Marynowska. 
Do przedłożonego projektu uchwały nie zgłoszono uwag. 
Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany w głosowaniu  – 4 głosy „za” 
– jednogłośnie. 
 
Ad. III/7. 
Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie udzielenia pomocy finansowej 
Powiatowi Stalowowolskiemu (dot. dofinansowania realizacji programu 
zdrowotnego pn. Kompleksowe usprawnienie pacjentów w stacjonarnej opiece 
długoterminowej) przedstawiła Skarbnik Gminy Anna Szeliga. 
Nie zgłoszono uwag do przedłożonego projektu uchwały. 
Przedstawiony projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany w głosowaniu - 
– 4  głosy  „za” - jednogłośnie. 
 
Ad. III/8.  
Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie udzielenia pomocy finansowej 
Powiatowi Stalowowolskiemu (dot. dofinansowania prowadzenia rehabilitacji i 
kompleksowego wspomagania rozwoju dzieci zagrożonych 
niepełnosprawnością  i niepełnosprawnych z terenu powiatu stalowowolskiego, 
zamieszkałych w gminie Radomyśl nad Sanem) przedstawiła Skarbnik Gminy 
Anna Szeliga. 
Nie zgłoszono uwag do przedłożonego projektu uchwały. 
Przedstawiony projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany w głosowaniu - 
– 4  głosy  „za” - jednogłośnie. 
 
Ad. III/9.  
Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy Radomyśl nad Sanem na lata 2011 – 2014 przedstawiła 
Skarbnik Gminy Anna Szeliga. 
Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany w głosowaniu  – 3 głosy „za”, 
1 głos „wstrzymujący”. 
 
Ad. III/10.  
Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie uchwały budżetowej na rok 2011 
przedstawiła i omówiła Skarbnik Gminy Anna Szeliga. 
Skarbnik Gminy poinformowała, że opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej 
Oddział w Tarnobrzegu odnośnie projektu budżetu gminy jest pozytywna. 
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Po dyskusji i analizie projektu budżetu na 2011 r. radny Stanisław Kosiński  
zgłosił wniosek, aby w wydatkach inwestycyjnych z działu 010 z kwoty              
6 mln. zł  na zadaniu - Oczyszczalnia ścieków i sieć kanalizacyjna w m. 
Radomyśl -  odjąć kwotę 500 tyś zł i przeznaczyć ją na remont dróg w 
Chwałowicach. 
W głosowaniu wniosek nie został przyjęty – 1 głos „za”, 2 głosy „przeciw”, 1 
głos „wstrzymujący”. 
Więcej wniosków nie zgłoszono. 
Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany w głosowaniu  – 3 głosy „za”, 
1 głos „przeciw”. 
 
Ad. III/11.  
Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie wyrażenia zgody na wyodrębnienie w 
budżecie gminy środków stanowiących fundusz sołecki omówiła Skarbnik 
Gminy Anna Szeliga. 
Do przedłożonego projektu uchwały nie zgłoszono uwag. 
Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany w głosowaniu  – 4 głosy „za” 
– jednogłośnie. 
 
Ad. IV. 
Przewodniczący Rady Gminy Edward Wermiński przypomniał o wydanej opinii 
Rady Gminy w sprawie przejęcia Spółdzielni Kółek Rolniczych w Radomyślu 
nad Sanem na rzecz gminy i rozpoczęcia procedury przejęcia majątku 
spółdzielni przez Gminę na wniosek władz SKR. 
Oznajmił, iż należy przygotować się prawnie oraz wyjaśnić i przeanalizować 
wiele aspektów  w tej sprawie. Wskazane byłoby, aby merytoryczna Komisja 
Rozwoju Gospodarczego i Rolnictwa wstępnie zajęła się tym tematem.  
Inspektor ds. oświaty Joanna Dudzińska informacyjnie przedstawiła dane 
dotyczące oświaty w gminie Radomyśl nad Sanem. W szczególności 
przedłożyła dane demograficzne, planowane dochody i wydatki bieżące szkół na 
rok 2011 oraz koszty poniesione przez gminę na funkcjonowanie oświaty w 
latach ubiegłych.  
Przedstawione informacje w formie pisemnej stanowią załączniki do niniejszego 
protokołu. 
Radny Stanisław Kosiński poruszając sprawę bezpieczeństwa publicznego 
zgłosił wniosek o zorganizowanie spotkania poświęconego ocenie stanu ochrony 
przeciwpowodziowej na terenie gminy Radomyśl nad Sanem w szczególności 
wałów przeciwpowodziowych z udziałem projektantów, inspektorów nadzoru i 
przedstawicieli firmy wykonujących prace modernizacyjne obwałowań w latach 
ubiegłych. 
Wniosek został przyjęty przez Komisję w głosowaniu – 4 głosy „za”. 
W kwestii wniosku o uznanie za pomnik przyrody dębu szypułkowego, 
rosnącego na posesji P. Bolesława Chmielowca ul. Mickiewicza 35 w 
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Radomyślu nad Sanem Komisja dokonała wizji lokalnej w terenie.                    
W przedmiotowej sprawie Komisja wyda opinię na następnym posiedzeniu po 
zasięgnięciu opinii Zebrania Wiejskiego w Radomyślu nad Sanem. 
 
Ad. V. 
Na tym zakończono posiedzenie Komisji. 
              
            Przewodniczący Komisji 
 
                              Tomasz Budziło  
 
Protokołował: 
Inspektor  ds.  obsługi Rady Gminy 
 
Piotr Chodur   
 
 
 
 
 
 


